
INFOrmeel 6 april 2025 

 

Op zondag 6 april jl. hielden we onze gemeentevergadering: INFOrmeel. Het was fijn dat ook deze 

keer weer een grote groep gemeenteleden na de dienst wilde blijven om met ons te spreken over 

kerkzaken. 

Er kwamen veel mensen aan het woord over uiteenlopende zaken. We zullen hier beknopt verslag 

van doen. Als u wilt weten wat er precies gezegd is, kunt u op Kerkomroep de gemeentevergadering 

terugkijken.  

Beroepingswerk 

Het beroepingswerk was het eerste onderwerp en voor velen ook wel het meest belangrijke. Elke van 

den Berg, de voorzitter van de beroepingscommissie (BC), vertelt over het werk van de commissie tot 

nu toe. De gesprekken zijn geweest en de BC heeft een geschikte kandidaat gevonden. Er zijn nog 

een paar stappen te zetten, maar de verwachting is dat we u op 20 april – aansluitend aan de dienst 

– de voordracht voor de nieuwe predikant kunnen doen.  

Vacatures 

De oppas heeft heel hard mensen nodig. Wilt u er eens over nadenken of dat iets voor u is? U mag 

het ook samen met iemand anders doen, dat is misschien ook nog gezellig. U kunt zich aanmelden bij 

Eline Hosmar.  

Ook de Kindernevendienst heeft extra mensen nodig, en de bestuurswerkgroep (BW) zoekt na de 

zomervakantie een nieuwe notulist. Voor de Kindernevendienst kunt u contact opnemen met Elise 

de Lange, voor de BW met scriba Leonard.  

Samenwerking Kempenkerken 

We hebben een spannende periode achter de rug, waarin met de andere Kempenkerken is 

gesproken over een mogelijke fusie. We hebben moeten constateren dat hiervoor te weinig 

draagvlak is, ook binnen onze kerkenraad. Wel willen we graag, met de andere Kempenkerken, 

nadenken over een mogelijk op te zetten Kerkelijk Bureau voor de regio en een platform voor alle 

activiteiten van onze kerken naast de zondagsvieringen.  

Op zondagmorgen 31 augustus aanstaande is de afscheidsdienst van regiopredikant Pieter van 

Winden in onze kerk. 

College van kerkrentmeesters 

Freek Rurup vertelt over het werk van de kerkrentmeesters en dan specifiek over het beheer en de 

inrichting van onze gebouwen (de kerk en de pastorie). In de afgelopen jaren is gewerkt aan nieuwe 

richtlijnen voor de verhuur van ons kerkgebouw.  

Dit jaar staan we voor een aantal flinke uitgaven voor het onderhoud van de kerk. Voor een deel kan 

dit betaald worden uit onze eigen middelen, hiervoor zijn door de jaren heen gelden gereserveerd. 

Daarnaast worden er subsidies aangevraagd.  

Onze nieuwe penningmeester Wim Slot stelt zich voor en vertelt over het proces van Kerkbalans, de 

begroting, de betalingen, de jaarrekening en het beheer van de bankrekeningen.  

De jaarrekening van 2024 is nu in concept gereed, deze komt over een aantal weken ook ter inzage 

beschikbaar voor de gemeenteleden.  

Jan de Kok geeft aan dat hij nu in de kascommissie zit en vraagt of er iemand bereid is zich vast in te 

werken en daarna voor een volgend jaar zitting wil nemen in de commissie. Bas van den Berg biedt 

zich aan.  

Machteld Soede vraagt of de reparatie van de ‘hellingbaan’ zo gepland wordt dat de kerk op zondag 

toegankelijk blijft. Freek geeft aan dat de reparatie op een doordeweekse dag staat gepland en dat 

de groeperingen die dan gebruik maken van de kerk geïnformeerd worden.   



Diaconie 

Gijs van Vark laat de financiele cijfers van de afgelopen jaren zien en spreekt zijn dankbaarheid uit 

over alle toezeggingen die ieder jaar weer binnen komen. De diaconie heeft een fors vermogen, maar 

wil zeker niet op het geld gaan zitten. Binnen Helpen Dichtbij is het speerpunt armoede. Voor Helpen 

Veraf is vorig jaar gekozen voor een meerjarig traject in Bangladesh. Er zijn nog meer projecten, maar 

als gemeenteleden suggesties willen doen voor nieuwe projecten zijn deze welkom!  

Kerkapp 

Een werkgroep binnen onze gemeente denkt na over de mogelijkheden van een Kerkapp. We gaan 

bezien of dat een waardevolle toevoeging in het kader van de communicatie binnen onze kerk. Als u 

hierover wilt meedenken, laat het weten aan Anneke.  

Vredesvlam 

Carla van Olst en Leonard laten foto’s zien van het ontwerp van de vredesvlam. Die zou een mooie 

plek kunnen krijgen op de toren van onze kerk. Onze gemeente stelt de toren beschikbaar, maar de 

kosten worden niet betaald uit onze kerkmiddelen, Daarvoor wordt, door de Ambassade van de 

Vrede en een werkgroep, een plan gemaakt om subsidies en giften te krijgen van organisaties uit de 

regio.  

Jeugdraad 

Er zijn een aantal boekjes gekocht: Samen Jong. Renée de Kok vertelt dat vanuit de gedachten van dit 

boek veel activiteiten van onze kerk en die van de ander Kempenkerken vorm krijgen.  

De boekjes liggen in de hal, u kunt ze lenen en lezen. Als u er een mee neemt, wilt u dan even een 

mailtje sturen aan Leonard?  

Leonard vertelt over het nieuwe scherm dat bij de ingang van de kerk, in de hal, wordt geplaatst. 

Bestaande banners en borden kunnen dan weg en de hal krijgt weer een opgeruimde uitstraling.  

Van de Rondvraag wordt geen gebruik gemaakt.  

Leonard Verspui, Anneke van der Linde 


